
Or.0002.6.2021

PROTOKÓŁ Nr XXVI.2021
Sesji Rady Gminy Sokoły, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2021 r. w godz. 10.00 – 14.00

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sokoły

Obradom  przewodniczył  Krzysztof  Grabowski  Przewodniczący  Rady.  Sesja  rozpoczęła  się
o godz. 10:00.

W sesji uczestniczyli radni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu.

Ponadto w sesji udział wzięli:

1) Bogdan Zieliński – Starosta Wysokomazowiecki;
2) Waldemar  Kikolski  –  Wicestarosta  Wysokomazowiecki  (Dyrektor  Szkoły  Podstawowej

w Sokołach);
3) Leszek Mężyński – Radny Powiatu;
4) Zbigniew Roszkowski – Prezes Spółdzielni Kółek Rolniczych w Sokołach;
5) Danuta Perkowska – Prezes Banku Spółdzielczego w Sokołach;
6) Rafał Iwan – Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Krzyżewie;
7) Magda Ożarowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie;
8) Krystyna Leśniewska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruszewie;
9) Arkadiusz Kalinowski – Dyrektor Stacji Doświadczalnej Oceny Odmian w Krzyżewie;
10) Józef Zajkowski – Wójt Gminy;
11) Irena Bruszewska – Skarbnik Gminy;
12) Wanda Barbara Idźkowska – Sekretarz Gminy;
13) Bożena Perkowska – Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego;
14) Grażyna Antończuk – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokołach;
15) Małgorzata Grabowska – po. Dyrektora Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach;
16) Sławomir Krassowski – Prezes Zarządu Eska Internet Sp. z o.o.

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu
oraz sołtysi wg załączonej listy obecności – załącznik nr 3 do protokołu.

Ad. 1.
Otwarcia sesji  dokonał Przewodniczący Rady Krzysztof  Grabowski,  który przywitał  radnych,

sołtysów,  zaproszonych  gości  oraz  wszystkich  obecnych  na  sali.  Na  podstawie  listy  obecności
poinformował, że w sesji  uczestniczy 15 radnych. W związku z tym rada gminy może podejmować
prawomocne uchwały. Ponadto ogłosił, że obrady Rady Gminy Sokoły są transmitowane, nagrywane
i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Gminy, zgodnie
z  art.  20  ust.  1b  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o samorządzie  gminnym.  Pełna  treść  informacji
dotyczącej obowiązku informacyjnego wynikającego z art. 13 RODO znajduje się na stronie BIP-u i
tablicy  ogłoszeń  urzędu.  Głosowania  jawne  na  sesjach  rady  odbywają  się  za  pomocą  urządzeń
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że porządek obrad dzisiejszej sesji

został przekazany radnym na skrzynki poczty elektronicznej. Przedstawił, że na wniosek pana wójta do
porządku obrad w pkt. 5 proponuje wprowadzić projekty uchwał w następujących sprawach:
5.8. ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z  upływem  roku  budżetowego  2021  oraz

ustalenia planu finansowego tych wydatków.

5.9. ustalenia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Sokoły na 2022 rok.



5.10. ustalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Sokoły na 2022 rok.

Następnie  zwrócił  się  do  radnych  z  zapytaniem,  czy  mają  uwagi  lub  inne  propozycje  do
proponowanego  porządku  obrad?  Jednocześnie  przedstawił,  że  zgodnie  z  art.  20  ust  1a  ustawy
o samorządzie gminnym zmiany w porządku obrad mogą być wprowadzone bezwzględną większością
głosów ustawowego składu rady.

Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Grabowski  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem

zaproponowanej zmiany w porządku obrad.
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 15
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Wykaz głosowania imiennego w sprawie zmiany porządku obrad stanowi  załącznik nr 4 do
protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że Rada Gminy przyjęła zaproponowaną
zmianę w porządku obrad.

Porządek posiedzenia po zmianie:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu XXV Sesji Rady Gminy.
4. Informacja z pracy Wójta w okresie między sesjami.
5. Rozpatrzenie wniosków i podjęcie uchwał w następujących sprawach:

1) uchwalenia budżetu Gminy Sokoły na 2022 rok;
2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokoły na lata 2022-2031; 
3) zmian w budżecie gminy na 2021 rok;
4) Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok;
5) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Sokoły;
6) ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży przewodniczącym organów wykonawczych

jednostek pomocniczych Gminy Sokoły;
7) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły;
8) ustalenia  wykazu  wydatków  niewygasających  z  upływem  roku  budżetowego  2021  oraz

ustalenia planu finansowego tych wydatków;
9) ustalenia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Sokoły na 2022 rok;
10) ustalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Sokoły na 2022 rok.

6. Wolne wnioski i informacje.
7. Złożenie życzeń świątecznych i noworocznych.
8. Zamknięcie obrad.

Ad. 3.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał wyciąg z protokołu XXV Sesji Rady

Gminy, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu XXV

Sesji Rady Gminy Sokoły.
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 15
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0
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Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu XXV Sesji  Rady Gminy Sokoły
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że protokół XXV Sesji Rady Gminy Sokoły
został przyjęty. 

Ad. 4.
1)

Wójt  Gminy  Józef  Zajkowski  przedstawił  informację  z  pracy  między  sesjami  za  okres  od
1 grudnia 2021 r. do 30 grudnia 2021 r. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Do przedłożonej informacji pytań i uwag nie wniesiono.
2)

Wójt Gminy Józef Zajkowski poinformował, że poprzez fotografa biskupa skontaktowała się
z nim rodzina śp. ks. bpa Stanisława Stefanka i chciałaby podziękować samorządowi gminy Sokoły za
nadanie pierwszej w Diecezji Łomżyńskiej nazwy ulicy Ks. Biskupa Stanisława Stefanka. Ustaliliśmy, że
na  dzisiejszej  sesji  zadzwonimy  do  wdzięcznych  nam  osób  i  wysłuchamy podziękowań.  Pan  wójt
zadzwonił kolejno do siostry biskupa Wandy Pańczuk, siostry zakonnej Maksymiliany współpracującej
z  biskupem  i  brata  biskupa  Jana  Stefanka.  Rozmówcy  przestawili  informacje  z  życia  ks.  biskupa,
skierowali do samorządu gminy słowa podziękowania za upamiętnienie ks. bpa Stanisława Stefanka
oraz złożyli najlepsze życzenia władzom gminy i całej społeczności lokalnej. W trakcie rozmowy pan
wójt wyszedł z propozycją zorganizowania w maju przyszłego roku w Szkole Podstawowej w Sokołach
konferencji poświęconej osobie ks. bpa Stanisława Stefanka. Bliscy ks. biskupa podziękowali za taką
inicjatywę i zobowiązali się do udziału w uroczystości. 
3)

Wójt Gminy Józef Zajkowski poinformował, że 9 grudnia 2021 r. w sali konferencyjnej Urzędu
Gminy Sokoły odbyło się spotkanie poświęcone gospodarce wodorowej i najnowszym technologiom,
w którym wzięli udział m.in.: Dyrektor SP w Sokołach, właściciel firmy Trans-Rol z Kruszewa-Wypych,
przedstawiciele  PODR  w  Szepietowie,  Prezes  GSW  Krzewina,  Prezes  firmy  Eska  Internet,  Prezes
i Wiceprezes Podlaskiej Fundacji Rozwoju Regionalnego, przedstawiciel firm TUV SUD Polska i Nexus
Consultans. W rezultacie spotkania Gmina Sokoły zdecydowała się podpisać list intencyjny z Podlaską
Fundacją Rozwoju Regionalnego, TUV SUD Polska Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością i Nexus
Consultans  sp.  z  o.o.  w  zakresie  promocji  i  edukacji  w  obszarze  technologii  wodorowych.  Dziś
chcielibyśmy  przedstawić  państwu  informacje  na  temat  zastosowania  technologii  wodorowych.
Poprosił pana Sławomira Krassowskiego Prezes firmy Eska Internet o zabranie głosu.

Sławomir Krassowski Prezes Zarządu Eska Internet Sp. z o.o. wyświetlił na ekranie i omówił
film informacyjny o zasadach działania ogniwa wodorowego. Ponadto poinformował, że na skwerku
przy urzędzie zostało postawione ogniwo wodorowe, które będzie składało się z panelu słonecznego
służącego  do  produkcji  energii  elektrycznej  i  kilku  innych  elementów.  Za  pomocą  elektrolizera
będziemy produkowali  wodór.  Ten wodór zmagazynujemy w zbiorniczku.  Energię  będziemy mogli
spożytkować  w  godzinach  wieczornych,  gdy  zajdzie  już  słońce  za  pomocą  paliwowego  ogniwa
wodorowego. Tak będzie wyglądało urządzenie w skali mikro. Jego zasady działania będą takie same,
jak w przypadku dużej instalacji.

Radny Marek Czajkowski zapytał, jaki jest to wodór i gdzie będziemy mogli go zastosować?
Czy  wodór można będzie  zastosować w samochodach i  w domach? Jaki  jest  bilans energetyczny
wodoru? Ile trzeba zużyć energii elektrycznej na wytworzenie 1 kilowata wodoru?

 Sławomir  Krassowski  Prezes  Zarządu  Eska  Internet  Sp.  z  o.o.  odpowiedział,  że  nasza
cywilizacja przywykła do tego, że do wytworzenia jakiejkolwiek energii  wykorzystuje się wyłącznie
spalanie.  Technologia wodorowa stwarza nam możliwość tworzenia energii  w czasie rzeczywistym
w taki  sposób,  jak  robią  to  żywe organizmy.  Produktem otrzymanym z  przemiany  jest  wodór.  Po
przekształceniu  go  w  ogniwie  otrzymujemy  prąd,  który  można  wykorzystać  w  dowolny  sposób.
Przemiana wody w wodór i tlen, a następnie ponowne przywrócenie postaci wejściowej wynosi 80 %.
Jest to jedna z najwyższych sprawności energetycznych, jakie możemy spotkać w przyrodzie. Spalanie
jest 10 krotnie mniej wydajne. Mała instalacja będzie mogła funkcjonować w warunkach domowych.
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Nie zamierzamy odbierać  źródła dochodu koncernom paliwowym. Proponowana instalacja będzie
mogła produkować nie tylko prąd, ale również ciepło. Cały proces będzie odbywał się w całkowicie
ekologiczny sposób.

Radny Marek Czajkowski  poinformował,  że  w Internecie przeczytał,  że  wodór ma o 50 %
mniejszą kaloryczność niż gaz. 

Sławomir  Krassowski  Prezes  Zarządu Eska Internet  Sp.  z  o.o.  odpowiedział,  że wodór jest
najbardziej energetycznym paliwem w przeliczeniu do masy. Jeżeli chodzi o objętość, to wygląda to
zupełnie inaczej. 

Radny Marek Czajkowski powiedział, że jeżeli  chcemy skroplić wodór, to musimy zużyć ok.
20 % energii.

Sławomir  Krassowski  Prezes Zarządu Eska Internet Sp.  z  o.o.  oświadczył,  że do skroplenia
wodoru potrzeba aż 50 % energii, dlatego tego się nie robi.

Radny Marek Czajkowski przedstawił, że do napędzenia pokazanego w filmie samochodu nie
wystarczy sam wodór, dlatego zastosowano dodatkowe źródło energii. Sam wodór nie zagwarantuje
oczekiwanego przyśpieszenia.

Sławomir Krassowski Prezes Zarządu Eska Internet Sp. z o.o. wyjaśnił, że nie o to chodzi w tym
projekcie. W pokazanym samochodzie zastosowano zwykłe akumulatory, które nie ograniczają mocy
w momencie gwałtownego przyśpieszenia,  a co za tym idzie dużego zapotrzebowania na energię.
Zmagazynowaną w nich energię można wykorzystać w dowolnym momencie. Nie musimy martwić się
o to, że wartość ta będzie znacznie wyższa niż w danym momencie jest produkowana. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski oświadczył, że nad tym tematem będziemy jeszcze rozmawiać.
Jak widać temat jest bardzo interesujący, dlatego postanowiliśmy go podjąć. Następnie zadzwonił do
pana Tomasza Pelca Prezesa Zarządu Nexus Consultans sp. z o.o. i poprosił go zrelacjonowanie tego,
co zostało zrobione po podpisaniu listu intencyjnego.

Tomasz Pelc Prezesa Zarządu Nexus Consultans sp. z o.o. poinformował, że 9 grudnia 2021 r.
został  podpisany  list  intencyjny  powołania  pierwszej  w  Europie  rolniczej  doliny  wodorowej.  Taka
decyzja  została  podjęta  po  długich  rozmowach  z  panem  wójtem,  przedstawicielami  Podlaskiej
Fundacji Rozwoju Regionalnego, a także największej na świecie instytucji certyfikującej zielony wodór
TUV SUD. Decyzja o powołaniu rolniczej doliny wodorowej odbiła się szerokim echem w Europie.
Jesteśmy z tego powodu bardzo zadowoleni, dlatego że gdy mówimy o wodorze i termoemisyjności,
to koncertujemy się na różnych obszarach, ale zapominamy o podstawowym przemyśle jakim jest
rolnictwo, a zwłaszcza polskie rolnictwo. Po podpisaniu listu intencyjnego rozpoczęliśmy intensywne
prace związane z  przedstawieniem formuły  roboczej  naszych  zamierzeń.  Pracujemy nad tym,  aby
fundacja,  która  ma  być  liderem  rolniczej  doliny  wodorowej,  podpisała  umowy  o  współpracy
z klastrem  technologii  wodorowych,  który  jest  polskim  przedstawicielem  największej  w  Europie
organizacji wodorowej Hydrogen Europe oraz z drugą organizacją w Polsce Hydrogen Poland. Te dwie
organizacje mają wspierać rolniczą dolinę wodorową w zakresie dostępu do technologii wodorowych.
Oprócz tego pracujemy nad całym modelem biznesowym dla rolniczej doliny wodorowej w zakresie
produkcji wodoru w formie rozproszonej i jego dystrybucji. Model zakłada wybudowanie w państwa
najbliższej  okolicy  biogazowni,  która  będzie  produkowała  biowodór  na lokalne potrzeby.  Zostanie
zbudowana stacja do tankowania wodoru. Ze stacji będą mogły korzystać maszyny rolnicze zasilane
wodorem. W dniach 16-17 maja 2022 r. na targach w Poznaniu będą prezentowane maszyny rolnicze
zasilane wodorem. Chcemy pokazać, że wodór nie jest czymś science fiction, a nieuchronnością, która
wkrótce będzie miała zastosowanie w rolnictwie. Wyraził nadzieję, że wspomniane umowy zostaną
podpisane do 28 lutego 2022 r. Kluczowym elementem rolniczej doliny wodorowej jest współpraca ze
szkołami.  Chcemy  prowadzić  edukację  wodorową  zarówno  młodzieży,  jak  i  zainteresowanych
rolników, którzy chcieliby poznać tą nową technologię. Liczymy na współpracę ze szkołą, która byłaby
chętna prowadzić edukację wodorową. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski podziękował za przedstawione informacje.
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Ad. 5.
1)

Skarbnik  Gminy  Irena Bruszewska poinformowała,  że  projekt  budżetu gminy  na  2022  rok
został  przyjęty  przez  pana wójta  zarządzeniem nr  43.2021 z  dnia  15 listopada 2021 r.  Następnie
przedłożono  go  Radzie  Gminy  Sokoły  oraz  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  w  Białymstoku  do
zaopiniowania.  Zarówno  RIO,  jak  i  komisje  Rady  Gminy  Sokoły  pozytywnie  zaopiniowały  projekt
uchwały.  Pani skarbnik odczytała uchwałę nr RIO.II-00310-86/2021 Składu Orzekającego Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Białymstoku z 30 listopada 2021 r.  w sprawie wyrażenia opinii  o projekcie
uchwały budżetowej gminy Sokoły na 2022 r. oraz o możliwości sfinansowania planowanego deficytu
budżetowego, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu i przedstawiła w/w projekt uchwały.

Wójt  Gminy Józef  Zajkowski  omówił  realizowane inwestycje oraz zadania przewidziane do
wykonania w 2022 roku.

Skarbnik  Gminy  Irena  Bruszewska  przedstawiła  zestawienie  kosztów funkcjonowania  szkół
podstawowych na terenie gminy Sokoły z uwzględnieniem liczby dzieci, wysokości subwencji, dotacji
na zakup podręczników, kosztów dowożenia, kosztu dokształcania, kosztu funkcjonowania stołówki,
kosztów funkcjonowania punktu przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych oraz wkładu własnego
gminy w utrzymanie szkoły. Wydruk zestawienia stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Wójt Gminy Józef Zajkowski zwrócił uwagę na zmniejszającą się liczbę dzieci i rosnące koszty
funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Bruszewie.

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Grabowski  poprosił  Skarbnika  Gminy  Irenę  Bruszewską
o odczytanie treści projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Irena Bruszewska odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Gminy Sokoły na 2022 rok.

Przewodniczący  Rady Krzysztof  Grabowski  zapytał,  czy  są pytania  bądź uwagi  do projektu
uchwały?

Pytań i uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski poddał głosowaniu w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 15
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sokoły na 2022 rok, stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/176/2021
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokoły na 2022 rok, stanowi załącznik nr 11 do protokołu

Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Grabowski  przywitał  zaproszonych  gości,  którzy  w  trakcie
obrad  przybyli  na  sesję,  tj.:  Starostę  Wysokomazowieckiego  Bogdana  Zielińskiego  i  Rafała  Iwana
Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Krzyżewie. 

2)
Skarbnik  Gminy  Irena  Bruszewska  poinformowała,  że  projekt  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej  Gminy  Sokoły  na  lata  2022-2031  został  przyjęty  przez  pana  wójta  zarządzeniem  nr
44.2021 z 15 listopada 2021 r. Następnie przedłożono go Radzie Gminy Sokoły oraz Regionalnej Izbie
Obrachunkowej  w Białymstoku do zaopiniowania.  Zarówno RIO,  jak  i  komisje  Rady Gminy Sokoły
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pani skarbnik odczytała Uchwałę nr RIO.II-00311-86/2021
Składu  Orzekającego Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w Białymstoku  z  dnia  30  listopada  2021  r.
w sprawie  wyrażenia  opinii  o projekcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Sokoły na lata 2022-2031,  która stanowi załącznik nr 12 do protokołu i omówiła
w/w projekt uchwały.
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Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Grabowski  poprosił  Skarbnika  Gminy  Irenę  Bruszewską

o odczytanie treści projektu uchwały.
Skarbnik Gminy Irena Bruszewska odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu

Gminy Sokoły na 2022 rok.
Przewodniczący  Rady Krzysztof  Grabowski  zapytał,  czy  są pytania  bądź uwagi  do projektu

uchwały?
Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 15
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Sokoły na lata 2022-2031, stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/177/2021
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokoły na lata 2022-2031, 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski ogłosił 15 minut przerwy w posiedzeniu.

3)
Po przerwie przewodniczący wznowił obrady i przekazał głos pani skarbnik.
Skarbnik Gminy Irena Bruszewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie

gminy na 2021 r.
Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił  Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie zmian

w budżecie gminy na 2021 r.
Pytań i uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski poddał głosowaniu w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 15
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
2021 r., stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/178/2021
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok, stanowi załącznik nr 16 do protokołu

4)
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Grabowski  poinformował,  że  projekt  uchwały  w  sprawie

Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania
Narkomanii na 2022 rok został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji. Zapytał, czy są pytania
lub uwagi do tego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie wniesiono.
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Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił  Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  Wojciech  Czajkowski  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie
Gminnego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania
Narkomanii na 2022 rok.

Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 15
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Imienny  wykaz  głosowania  w  sprawie  podjęcia  uchwały  w  sprawie  Gminnego  Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok,
stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/179/2021
w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, stanowi załącznik nr 18 do protokołu

5)
Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Grabowski  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zasad

przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Sokoły. Zapytał, czy są pytania lub uwagi do tego
projektu uchwały?

Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił  Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski  odczytał  projekt  uchwały w sprawie  zasad

przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Sokoły.
Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 13
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 2

Imienny  wykaz  głosowania  w  sprawie  podjęcia  uchwały  w  sprawie  zasad  przyznawania
i wysokości diet radnych Rady Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/180/2021
w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Sokoły, 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu

6)
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski przedstawił projekt uchwały w sprawie  ustalenia

wysokości  diet  i  zwrotu  kosztów  podróży  przewodniczącym  organów  wykonawczych  jednostek
pomocniczych Gminy Sokoły. Zapytał, czy są pytania lub uwagi do tego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił  Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały.
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Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia
wysokości  diet  i  zwrotu  kosztów  podróży  przewodniczącym  organów  wykonawczych  jednostek
pomocniczych Gminy Sokoły.

Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 15
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie  ustalenia wysokości diet
i zwrotu kosztów podróży przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy
Sokoły, stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/181/2021
w sprawie ustalenia wysokości diet i zwrotu kosztów podróży przewodniczącym organów

wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 22 do protokołu

7)
Sekretarz  Gminy  Barbara  Idźkowska  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia

wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły.
Wójt Gminy Józef Zajkowski poprosił o ustalenie wynagrodzenia wójta w możliwie najniższej

wysokości.
Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił  Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia

wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły.
Pytań i uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski poddał głosowaniu w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 11
 głosy przeciw: 2
 głosy wstrzymujące się: 2

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia
Wójta Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/182/2021
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 24 do protokołu

8)
Skarbnik Gminy Irena Bruszewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie  ustalenia wykazu

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego
tych wydatków.

Wójt  Gminy  Józef  Zajkowski  poinformował,  że  wczoraj  radni  podczas  posiedzenia  komisji
zapoznali  się  na  miejscu  z  postępem  pracy  przy  realizacji  inwestycji  na  targowisku.  Wykonawca
zadania w listopadzie złożył  wniosek o wydłużenie okresu wykonania prac  do 28 lutego.  Wczoraj
kierownik budowy potrzymał swoją deklarację o terminie zakończenia prac. Nie chcemy naciskać na
firmę,  ale  nie  ukrywamy,  że  zależy  nam  na  szybkim  oddaniu  do  użytku  obiektu  targowo-
wystawienniczego.  Ogłosiliśmy już przetarg na wybór menedżera do prowadzenia obiektu,  ale po
naradach  z  radcą  prawnym  uznaliśmy,  że  lepszą  formą  będzie  przetarg  na  dzierżawę.  Na  razie
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wstrzymaliśmy się z podjęciem decyzji ze względu na przedłużającą się realizację prac. Do rozliczenia
się z wykonawcą będzie potrzebne podjęcie uchwały przedstawionej przez panią skarbnik. Na ten
temat rozmawialiśmy na posiedzeniu komisji. Poprosił radę gminy o podjęcie uchwały.

Radny Kacper Szorc opuścił salę obrad.
Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił  Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia

wykazu  wydatków  niewygasających  z  upływem  roku  budżetowego  2021  oraz  ustalenia  planu
finansowego tych wydatków.

Pytań i uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski poddał głosowaniu w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych:

 głosy za: 15
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Imienny  wykaz  głosowania  w  sprawie  podjęcia  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu
wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego
tych wydatków, stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/183/2021
w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2021 oraz

ustalenia planu finansowego tych wydatków, stanowi załącznik nr 26 do protokołu

9)
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski przedstawił projekt uchwały w sprawie  ustalenia

ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Sokoły na 2022 rok. Zapytał, czy są pytania lub
uwagi do tego projektu uchwały?

Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił  Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia

ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Sokoły na 2022 rok.
Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych:

 głosy za: 14
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Imienny  wykaz  głosowania  w  sprawie  podjęcia  uchwały  w  sprawie  ustalenia  ramowych
planów pracy stałych komisji Rady Gminy Sokoły na 2022 rok, stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/184/2021
w sprawie ustalenia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Sokoły na 2022 rok, 

stanowi załącznik nr 28 do protokołu

10)
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Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski przedstawił projekt uchwały w sprawie  ustalenia
ramowego planu pracy Rady Gminy Sokoły na 2022 rok. Zapytał, czy są pytania lub uwagi do tego
projektu uchwały?

Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił  Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia

ramowego planu pracy Rady Gminy Sokoły na 2022 rok.
Pytań i uwag nie wniesiono.
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych:

 głosy za: 14
 głosy przeciw: 0
 głosy wstrzymujące się: 0

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia ramowego planu
pracy Rady Gminy Sokoły na 2022 rok, stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta.

Uchwała Nr XXVI/185/2021
w sprawie ustalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Sokoły na 2022 rok, 

stanowi załącznik nr 30 do protokołu

Ad. 6.
Wolnych wniosków nie zgłoszono.

Ad. 7.
Pracownik  UG  Wojciech  Maleszko  wyświetlił  występ  zespołu  Harmonica  z  repertuarem

bożonarodzeniowym.
Życzenia świąteczne i noworoczne złożyli: 

 radny Piotr Łapiński;
 Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski;
 Starosta Wysokomazowiecki Bogdan Zieliński;
 Wicestarosta Wysokomazowiecki Waldemar Kikolski,
 Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruszewie Krystyna Leśniewska;
 Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie Magda Ożarowska;
 Dyrektor Zespołu Szkół Rolniczych w Krzyżewie Rafał Iwan;
 Radny Powiatu Leszek Mężyński;
 Dyrektor Stacji Doświadczalnej Oceny Odmian w Krzyżewie Arkadiusz Kalinowski;
 Sołtys wsi Kruszewo-Brodowo Bożenna Żukowicz;
 Prezes Spółdzielni Kółek Rolniczych w Sokołach Zbigniew Roszkowski;
 Wójt Gminy Sokoły Józef Zajkowski;
 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokołach Grażyna Antończuk;
 p.o. Dyrektora Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach Małgorzata Grabowska.

Ad. 8.
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Przewodniczący  Rady  Krzysztof  Grabowski  stwierdził,  że  Rada  Gminy  Sokoły  w  całości
wyczerpała przewidziany porządek obrad w związku z czym o godzinie 14:00 zamknął obrady XXVI
sesji.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował:
Wojciech Maleszko Przewodniczący Rady 

Krzysztof Grabowski
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